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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  

2019-06-20  

    

 Tid:  18:00  

    

 Plats:  Hugelsta  

    

 Närvarande:   Per Lundquist                              

Tommy Jonsson                                

Daniel Lindström  

Fredrik Lindblad 

Lennart Ekström 

Knut Lövstaf  

Niklas Faltin  

  

1 MÖTETS ÖPPNANDE  

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat  

2 VAL AV JUSTERINGSMAN      

Till justeringsman valdes Daniel Lindström  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2019-04-17  godkändes 

och lades till handlingarna.  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      

   Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner  

- Ersättningen har kommit in för skogen   

- Idag har vi ett resultat på cirka 65,000kr.  

- Alla har medlemsföreningar har betalt. 

- Styrelsen beslutade att kalla EOJK till ett möte för att diskutera hur 

uthyrningen av jaktskyttepaviljong ska hanteras.   

▪ Mötet ska äga rum 2019-08-12 kl 18.30 

• Punkter som ska tas upp är:  

Ägandestruktur 

Ansvarsfördelning 

Underhållet/reparationer 

Kostnader 

 

Inventering  

Gå igenom den inventeringen som är gjord på plats och samtidigt gå igenom de 

protokoll och fakturor som finns för att säkerställa ägare på allt som finns.  

 

Inget nytt har skett. Punkt kvarstår.  
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5 BESLUT OCH PROJEKT       

  

Munktell   

Möte hölls den 10 Juni, Joel har skrivit protokoll som ej delgivits. Lennart gjorde en 

dragning av sina noteringar som information till resterande i styrelsen.  

 

Under detta möte så kom det påtryckningar från Eskilstuna Skytteförening, att dde 

ej fått ersättning för de dom gjort i Munktell. Per berättar att han under flertal 

gånger sagt att dom fått det. Tommy ska ta fram fakturor som styrker Pers 

påstående.  

 

Vid framtida mötesinbjudningar till detta husrådsmöte så ska det tilläggas ”-

skyttehallen samskyttet”. Då samtliga verksamheter har husrådsmöte i munktell, 

det blir förvirrande. Så alltså: ”Husrådsmöte Skyttehallen Samskyttet” ska vara 

rubriken.  

Daniel Silvborn ska kallas till dessa möten.  

  

Projekt H-vallen  

Allt arbete är stoppat då kommunen av olika anledningar måste reda ut vem som 

äger och har rätten till Hugelsta skjutbanan.  

  

Det förra beslutsunderlaget är aktuellt igen, alltså att man får förädla och förbättra 

befintliga vallar.  

”H17” är till stor del färdigställd.  

”H11” är påbörjad och kommer stå klar under hösten/Vintern.  

 

Generellt så behövs mer grus fyllas på och en eventuell höjning av några. 

Höjningen av ”Backstop” kan ske när H2 byggs.  

 

Projekt skogsvallen  

Se punkten ovan.  

  

Egen kontroll av skjutbana  

Inget nytt att rapportera.  

  

Skjuta grovt i Munktell.  

Kommunen och samskyttet jobbar vidare med frågan.  

  

Historik Hugelsta / Munktell  

Joel och Tommy jobbar vidare med detta och kommer att presentera materialet på 

kommande årsmötet.  

 

”Husrådsmöte” Hugelsta SIUS-användare 

Göran Hägg var ansvarig och kallelse till detta möte gjordes ej, så möte uteblev. 

Nytt möte ska kallas till av Ansvarig.  

 

Internetuppkoppling Hugelsta 

Presentation gjordes, och ska vara kostnadsneutralt för samskyttet.   
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6 ÖVRIGT       

Grannsamverkan  

Kontakta Sollenberg och bjuda in honom till det kommande årsmötet.   

- Sollenberg medverkade på Årsmötet. Nästa årsmöte borde fler grannar inklusive 

EPC kallas.  

Info från Daniel Silvborn: 

- Kommunens syn på det materialla, alltså KoF syn. Det är att förvaltningen 

(KoF) tillhandahåller en funktionsduglig anläggning.  

Folk får olika svar från olika personer på KoF, men ovanstående är det som 

gäller. 

I Munktell tillhandahåller man en lokal som är anpassad för skytte. Innehållet 

ska föreningarna själva stå för t.ex. Bord m.m.  

Kommunen vill ha inventarielistan för att de vill se vad man tar anspråk på. Inte 

vad kommunen äger, det är ej relevant för kommunen. Kommunen kan vara 

behjälplig att bekosta saker, dock inte ha något underhåll. 

- Kommunen har ett utgånget arrendeavtal med jaktskytteklubbarna, samskyttet 

betalar för detta arrende.  

Det ena är ett Arrendeavtal och det andra är ett nyttjanderättsavtal.  

- KoF arrenderar all mark av Fastighet och Exploateringskontoret. KoF har inte 

bestämmanderätt över marken. Sedan har KoF ett förvaltningsavtal avseende 

skytteverksamheten.  

- Med största sannolikhet kommer inte marken att arrenderas ut, utan kommer 

göras till nyttjanderättsavtal. 

- KoF kommer antagligen inte få förnyat arrende från Fastighet och 

Exploateringskontoret.  

- Samskyttet kommer inte stå för bokningarna av skjutbanorna, det kommer 

Eskilstunas Uthyrningsverksamhet att göra. Detta gäller både Hugelsta och 

Munktell.  

Vid nästa träff för bokningsmöte ska Joel och Leif Danielsson sätta sig ner och 

prata om bokningarna.  

Den bokningslista som samskyttet tar fram kommer vara ett önskemål. Denna 

kommer även vara en bra grund för att förenkla kommunens arbete.  

Bokningarna ska gå igenom IPP, Idrottspolitiskaprogrammet 

- KoF har beslutat att kontakt mellan förvaltning och samskyttet ska ske utav 

Ordförande eller utsedd person.  

Politik 

Per som är Ordförande för Samskyttet ska kalla politiker till ett möte. Mötet ska 

hållas innan slutet av Oktober. Politiker som bör kallas är Jimmy Jansson, Jari 
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Puustinen m.fl. För att prata om vår sak och vilken faktiskt nytta som samskyttet 

har.  

 

7 NÄSTA MÖTE      

Den 10 september klockan 18:00, jaktskyttepaviljongen. Ordförande kallar.  

8 MÖTETS AVSLUTANDE      

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

  

    

 Vid protokollet      Justeras  

  

  

 Niklas Faltin     Daniel Lindström  

  

Ordförande  

  

  

Per Lundqvist  

 


